
Jaarverslag 2020 Succulenta afdeling Groningen en Ommelanden 

 

Leden 

Aan het begin van het jaar 2020 telde onze afdeling 58 leden (waarvan 3 gezinsleden en 6 sponsoren). 

Aan het eind van het jaar waren dat er 57 (waarvan 5 gezinsleden en 5 sponsoren); er waren wat afzeggingen, maar 

ook 2 nieuwe leden. 

Jannes Uuldersma en Herman Gringhuis waren dit jaar 25 jaar lid en Dick Munniksma 40 jaar en Anjo Keizer 50 

jaar. Jannes krijgt in september zijn speldje uitgereikt. Herman zal dit later nog krijgen. Dick en Anjo zijn bij de 

ALV van Succulenta op 26 september uitgenodigd om daar hun speldje te ontvangen. 
 

Jaarprogramma 

De meeste clubavonden zouden worden gehouden op de derde maandag van de maand. Van de 9 geplande avonden 

zijn er slechts 3 doorgegaan. Dit was te wijten aan de maatregelen die genomen waren tegen de pandemie die het 

virus Covid-19 veroorzaakte. De avonden dat we wel bij elkaar kwamen waren 20 januari, 19 februari 

(voorafgaand aan de ernstige uitbraak van de ziekte) en 21 september (toen het virus aardig teruggedrongen was). 

Omdat de avonden van maart tot en met juni afgelast werden, gingen de onderlinge verkoop, plant van de maand 

en het geplande kasje kijken ook niet door. De verloting van planten kon alleen in januari en februari doorgaan. 

De eerste avonden waren er resp. 27 en 23 leden aanwezig en 21 september 13 leden. Er mochten die laatste keer 

niet meer dan 20 personen in de zaal; de beheerder en Frans Mommers die de lezing gaf en zijn vrouw tellen ook 

mee. Totaal 16 aanwezigen. 

Op 20 januari werden de presentaties verzorgd door eigen leden: Wolter ten Hoven over grootbloemige 

Mammillaria’s, Rudolf Schwab over de taxonomie van de Cactus en Annelies van Vlodrop met plaatjes van haar 

eigen planten. 19 februari vertelde Marijke Bouwmeester over cultuur en natuur op de Peloponnesos. Frans 

Mommers gaf op 21 september een lezing over Zuid-Afrika. Hij bezocht ons als landelijk voorzitter van Succulenta 

mede in het kader van zijn plan alle afdelingen een keer te bezoeken.  
 

Activiteiten 

Ook werden er activiteiten buiten de bijeenkomsten om georganiseerd: Meerdaagse reis naar Stuttgart, uitwisseling 

met Oldenburg, bezoek aan Ulrich Dosedal, open dag bos van Ypey en de open dag Ubink werden afgelast. De 

ALV van Succulenta werd uitgesteld naar een latere datum.  
 

Zomeractiviteiten: Ondanks alles hebben we in de zomer nog aan een paar activiteiten kunnen deelnemen: 

25 juli: Bezoek aan Lammert Koning in kwekerij Arends om de exotische planten en cactussen van Lammert te 

bekijken. 

19 augustus konden we toch een bezoek brengen aan de kassen van Gerard Geling en Coby en Anjo Keizer. 
 

Bestuur 

Het bestuur vergaderde in totaal 10 keer, waarbij ze 5 keer bijeen kwamen en 5 keer de vergadering per Email 

afhandelden. 

Eind 2020 was aftredend en herkiesbaar Henk Wolven, bestuurslid. Met goedvinden van de leden is het kiezen 

en/of het benoemen van het bestuurslid uitgesteld tot er weer bijeenkomsten mogen worden houden en we de 

jaarvergadering kunnen houden. 
 

GSP 

De GSP is 10 keer uitgekomen.  De inhoud werd meest verzorgd door het bestuur met een enkel artikel door de 

leden. De eindredactie lag bij Marijke Bouwmeester.  
 

Smoelenboek 

De interviewcommissie bezocht de leden voor een interview. Ook deze bezoeken konden deels niet doorgaan. Het 

verslag verscheen dan in de GSP. Een verkorte versie van dit interview met wat foto’s is in voorbereiding om te 

zijner tijd in het smoelenboek geplaatst worden en onder de leden te worden verspreid. 
 

Website 

De website werd regelmatig aangepast en up-to-date gehouden. 
 

Andere gebeurtenissen 

Op 20 januari kwam David Vroom op onze clubavond, die voor een wijkkrantje een foto van onze club wilde 

maken. We hebben daar een mooie foto aan overgehouden met veel van onze leden. 


